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Skolebestyrelsesmøde  
Onsdag den 18. maj 2022 kl. 19.00 – 21.00+ 

Personalestuen 

 

Mødeleder: Torben Ali 

Referent: Susanne Mortensen 

Deltagere:  

Forældrevalgte: 

Torben Ali, Maria Rømer, Marie Møller, Birgitte Brunse-Ottosen, Morten Skov, Vibeke Rod, 
Søren Niebuhr  

Suppleanter: Inger-Lise Voelsgaard Jakobsen og Bo Larsen  

Elevråd: 

Elias Petersen 

Medarbejder-valgte: 

Michael Bjerregaard og Karen Lykke  

Ledelsesrepræsentanter:  

Susanne Hald Mortensen og Mette Krogslund 

Gæster: 

Mette Lisby og Esben Nyholm til punktet Forældreforening 

Afbud: Vibeke, Maria, Karen, Elevråd, Mette L. 

Forplejning: Marie 

 

Dagsorden / Referat 
Velkomst /v. Torben 
19.00 

Referat 
Velkommen til Michael.  
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Elevråd 
19.05 – 19.20 

 

Madordning – hvordan går det? 
Andet? 

Referat 
Elevrådet fraværende 

Forældre ønske om en App, så børnene kan forud bestille. 
 

Bestyrelse fra august 2022 /v. Torben 
19.20 – 19.30 

Valgbestyrelsen redegør for forløbet og resultatet. 
 

Referat 
Søren Niebuhr fortsætter i bestyrelsen efter valget. Inger-Lise Voelsgaard Jakobsen, Anja 
Jakobsen og Thomas Holmskov er nyvalgte til bestyrelsen. Morten Skov udtræder af 
bestyrelsen, men fortsætter som suppleant. Vibeke og Marie udtræder af bestyrelsen. Ny 
bestyrelse inviteres til næste møde den 14/6 2022 kl. 18-19. ”De gamle” fortsætter fra 19 – 
21. 

Nedsat skoledag /v. Mette 
19.30-19.35 

Vi ønsker at fortsætte med en nedsat længde på skoledagen på 2 timer for Storeskolen og 
Projektskolen. Skolebestyrelsen skal godkende, at vi ansøger om det.  
 

Referat 
Bestyrelsen sagde ja, til det der svarer til de,t vi gør i dag. 

Orientering 
19.35 – 19.55 

 
- Skoleårets planlægning /Mette 

2 stillinger er slået op. En ny og den anden for HAB, der går på efterløn.  

AMK skriver ud, når der er tid til samtaler, så de der kan deltage i ansættelsessamtaler kan 
byde ind.  

Vi er ved at lande det kommende skoleår. Den 9/6 begynder vi at lægge skema.  
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Der er mange nye børn, der banker på lige nu. Vi kommer på 535 elev lige pt. pr. 1/8 Elevtal 
5/9-22 bliver det tal, der beregnes budget ud fra. 

Skoleåret nærmer sig sin afslutning, med mange fester, møder og hvad ellers denne tid byder 
på. 

Børn med særligt behov og mange forskellige aftaler fylder mere i vores hverdag end tidligere. 
Ikke kun her, men det ses på alle skoler. Det fylder både i skoledag og i budget. 

Næste dialogmøde vil komme til at sætte fokus på, hvordan taler med andre forældre fra 
klassen, når et barn mistrives. 

AMK har afholdt formøde med forældreforeningen i forhold til forretningsgang vedr. økonomi. 

- Trivsels- og sundhedspolitikken 

 

Forældrehenvendelse:  

Vedr. struktur kommer med på næste bestyrelsesmøde. 

 

Besøg af Forældreforening Buskelund 
20.00 – 21.00 Esben og Frederik deltager i dette punkt. 

Referat 
 

Baggrunden for forældreforeningen v. Torben 

Fælles reference, 5-6 år tilbage. APV med kig på projektskolen 

Hvordan kan vi gøre projektskolen mere tidsvarende? Elevblikket var lejr - gerne hvert år. 

Daværende bestyrelse kunne godt bakke eleverne op. 

Bestyrelsen udarbejder retningslinje for lejrskole med 2 overnatninger på Sletten. 

Hvis man ville mere, kunne vi så mere?? Såfremt skulle der samles midler ind. Elevbåret 
indsamling for at komme andre steder hen. Det er ikke lærerne der skal sidde på pengekassen, 
og skolen må ikke opbevare disse midler.  

Første år var eleverne på Sletten, derefter på Bornholm, derefter Berlin. Til det blev der samlet 
midler ind. 

Efter corona blev alt sat i stå, eleverne følte sig snydt og der blev lavet en forældreforening 
der kunne bistå lejr. 

Stiftende generalforsamling i september, derefter havde foreningen frit spil. 
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Forældreforeningen her & nu v. Frederik 

Foreningen ville starte med at kræve et kontingent ind, formålet gælder også sociale 
aktiviteter i hjemmegrupperne ud over lejr. Det har taget 4 mdr. at gøre det første arbejde 
med foreningen, at lave konto m.v. 

Målet med at samle penge ind til den kommende lejr. Det er nu på tale at lave en festivaldag 
sammen med skolen. 

Det har været svært at kommunikere særligt i Lilleskolen, megen snakken i krogene. Uklar 
kommunikation. 

Gerne flere platforme. (Aula, Facebook mv.) Gerne ugentlige opslag. 

Appeller til forældremotivation, de gode historier, ca. 70 familier har betalt kontingent nu. 

Forældreforening & skole fremadrettet 

Vi kan åbne op for ansøgninger nu, men vil afvente det nye skoleår. Formålet er at fremme 
samarbejde mellem skole og hjem omkring sociale tiltag.  

Pengene skal ansøges. 

Rådet vil gerne have positive udmeldinger ud fra skolebestyrelsen. Festivaldagen vil rådet 
gerne have skolen kommunikerer ud. Plakat ud om musik og boder til festivaldagen 20/6-22. 

AMK og Frederik koordinerer, hvad skal på plakaten. De unge/eleverne skal sende video ud via 
Aula. 

Hjemmerådene samles i det nye skoleår med forældreforeningen, gerne med et årshjul. 
Forældreforeningen er glad for at bestyrelsen vil bakke op. 

 

Eventuelt 
21.00 

Info / bilag 

Referat 
 

Forespørgsel om skolens alkoholpolitik 

 

Kommende punkter 
  Trivsels & sundhedspolitik 
  Referat af dialogmøde, trivsel/mistrivsel. 
  Struktur (forældre henvendelse) 
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 Kommende mødedatoer 
  14/6 2022 
    
    
  


